
Antrag auf weitere Vollversammlung

Antragsteller*innen: Luise, Marc, Mary, Lara, Oliver, Philipp, Leonard, Yusuf, Alena, Tina,

Urs, Kofi, Crystal, Carla, Annika, Ayla, Ingo, Theresa, Luis, Heidi, Shiva (alle SDS.dielinke

Marburg)

Da die Student*innenschaft  in den letzten 1½ Jahren kaum Möglichkeiten zum effektiven

Austausch hatte, möge die Vollversammlung einen neuen Termin (Vorschlag Mittwoch den,

02.02.22) beschließen, an welchem eine weitere Vollversammlung stattfindet.

Die Vollversammlung sollte in Präsenz mit Möglichkeit  zur Onlineteilnahme im Audimax

stattfinden.  Die  Universitätsleitung  wird  dazu  aufgefordert  aktiv  für  die  studentische

Vollversammlung über alle ihr möglichen Kanäle (Website, Social Media etc.) zu werben und

dies an die Fachbereiche und Dekanate weiterzuleiten.

Begründung:

Auf der heutigen Vollversammlung kann nur ein Bruchteil der anstehenden Themen

behandelt werden, bundesweit finden Kämpfe für eine bessere Bezahlung der Wissensarbeit

an Universitäten statt. Ob für Student*innen, ob für Lehrbeauftragte oder wissenschaftliche &

administrativ-technische Mitarbeiter*innen – massive Überstunden sind alltäglich. Neben

dem Arbeitsthema  gibt  es  noch  unzählige  weitere:  studentisches  Wohnen,

Studiumsfinanzierung, BAföG, Lehrinhalte uvm.

Zudem wäre es wichtig über mögliche Handlungsperspektiven zu sprechen. Wie können wir

zum Beispiel die kommenden Einsparungen an der ganzen Universität verhindern?



***english version***

Motion for a further general assembly of all students

Proposers: Luise, Marc, Mary, Lara, Oliver, Philipp, Leonard, Yusuf, Alena, Tina, Urs, Kofi,

Crystal, Carla, Annika, Ayla, Ingo, Theresa, Luis, Heidi, Shiva (all SDS.dielinke Marburg)

As the student body has hardly had any opportunities for effective exchange in the last 1½

years, the general assembly should decide on a new date (proposed Wednesday 02.02.22) on

which another general assembly will take place.

The  plenary  assembly  should  take  place  in  the  Audimax  with  the  possibility  of  online

participation. The university management is requested to actively promote the student plenary

assembly through all possible channels (website, social media, etc.) and to forward this to the

departments and deaneries.

Reason:

Only a fraction of the upcoming topics can be dealt with at today's plenary meeting, struggles

for  better  pay  at  universities  are  taking place  all  over  the  country.  Whether  for  students,

lecturers, or scientific and administrative-technical staff - massive overtime is an everyday

occurrence. In addition to the work issue, there are countless others: student housing,

financing of studies, BAföG, teaching content and much more.

It would also be important to talk about possible perspectives for action. For example, how

can we prevent the coming financial cuts throughout the university?


	Antrag auf weitere Vollversammlung
	Motion for a further general assembly of all students

